



STYRELSEMÖTE 2017-05-08

Namn	Post	Signatur	Närvaro
Lars-Göran Ståhl	Ordförande	LG	Ja
Björn Thor	Vice Ordförande	BT	Nej
Hans Hamilton	Sekreterare	HH	Ja
Lars Pärnebjörk	Vice sekreterare	LP	Ja
Anette Östelius	Ledamot	AÖ	Ja
Niklas Gustafsson	Ledamot	NG	Ja
Allan Asp	Ledamot	AA	Ja
Per Engberg	Ledamot	PE	Ja
Jesper Olsson	Suppleant	JO	Ja
Andreas Malmgren	Suppleant	AM	Ja
Annelie Kriholm	Kassör	AK	Ja
Johan Andersson	Endurokommittén	JA	Ja

	Vad	Vem/När
Mötets öppnande		LG
Val av justerare		LP
Föregående protokoll	Gicks genom, actionlista upprättades	HH
Skrivelser		
Rapporter allmänna		
Rapport kassör Nya medlemmar	Teckningsrätt etc. är ej överflyttat till nya kassör och ordförande. 5 nya förare	
Rapport crosskommitté	YMX 21/5 inställd pga att depån var utlånad till gokartklubben. Gavs ok sept 2016. YMX 3/6 istället gavs ej tillstånd av SVEMO, läggs ner. Ska försöka hålla banan mer öppen. 40-50 förare i söndags. Funktionärsutbildning/tävlingsledarutbildning är bra om fler går. Tränararvoden? Finns utrymme i budget?	
Rapport endurokommitté	Götapokalen körs som Typ1 i september 2018. Old school.	

	Tränararvoden? Finns utrymme i budget?	
Tävlingar	Novemberkåsan nästa	
Motorområdet/S1	Allan jobbar med faktureringen av skyltar på banan	
Övriga frågor	Insamling till Sofias Änglar, LG LP informerade om hur insamlingen gått till	LG reder i det här
	Svemos nya sjukvårdsprincip ses över av Östra o Göta	JA LP
	Bränsle inhandlas på OKQ8	
	Tränararvoden? Finns utrymme i budget?	Reds ut till nästa möte av LG
	Ansvariga i crosskommittén får tillgång till att ändra Öppet/stängt på hemsidan	
Nästa möte	19/6 18:30	

Vid protokollet
Hans Hamilton

Justerat och godkänt via mail
Lars Pärnebjörk